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Abstract (en)
The method involves detecting the pressure difference between air and gas supply (5,6) by measuring device (7) in mixing device (3) at high
sampling rate. The variability in measured values of differential pressure is determined. The low-pass filtering of the measured values is performed.
The control of gas valve (8) is performed, such that pressure difference is compensated to zero. The control variables such as position of the gas
valve or the minimum speed of the blower (1) are associated, when the reference value is exceeded by a threshold value.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Regeln des Gas-/Luftgemisches mittels einer Mischvorrichtung bei voll vormischenden Gasbrennern.
Um ein Zurückschlagen der Flamme bei Windstößen im Schornstein 4, insbesondere bei niedrigen Modulationsarten und kaltem Brenner 2, zu
verhindern, wird die Druckdifferenz zwischen Gas- und Luftzufuhr 6, 5 gemessen, die Streuung der Messwerte ermittelt und bei Überschreiten eines
Referenzwerts um einen Schwellwert auf die Stellung des Gasventils 8 oder die Mindestdrehzahl des Gebläses 1 eingewirkt.
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